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Na tohtoročnom  prvom, v pora-

dí 8. rokovaní Mestského zastupiteľ-

stva v Bánovciach nad Bebravou sa 

stretli poslanci v Mestskom kultúr-

nom stredisku 28.  februára. Rokova-

nie otvoril a viedol primátor mesta 

Marián Chovanec. 

Po všetkých procedurálnych záležitos-

tiach poslanci prerokovali a schválili sprá-

vu o činnosti mestskej rady od zasadnu-

tia MsZ zo dňa 15.12.2011. Vzali na vedo-

mie informatívne správy – o stave život-

ného prostredia, o vedení kroniky mesta, 

o sťažnostiach a podnetoch za II. polrok 

2011, správu o činnosti Mikroregiónu Bá-

novecko, správu o úrovni zabezpečovania 

verejného poriadku, správu o výmene a 

prideľovaní komunálnych bytov za II. pol-

rok 2011 a s prijatými zmenami bola vza-

tá na vedomie správa o zmene rozpočtu 

mesta na rok 2012. Informatívna správa 

o stave a likvidácii TKO bola s pripomien-

kou poslanca ohľadom nákupu nádob na 

separovaný zber vzatá na vedomie.

Poslanci schválili rozdelenie transferov 

právnickým osobám a fyzickým osobám, 

podnikateľom na rok 2012. Na základe 

žiadostí obcí Prusy, Borčany, Brezolupy 

a Horné Naštice bol prijatý doplnok č. 12 

k VZN č. 50 o určení školských obvodov 

základných škôl v meste. Poslanci schvá-

lili nájmy osobitného zreteľa pre nebyto-

vé priestory v Dome služieb, v ktorých je 

umiestnená BTV, ďalej pre Športový klub 

polície – pozemok v tesnom susedstve s 

prenajatou telocvičňou,  a napokon i pre 

n. o. Dúha DSS Trenčín, budova bývalej III. 

ZŠ. Odsúhlasený bol aj odpredaj majetku 

mesta – bytového domu na Žitnej ulici 

č. 1484. Poslanci neschválili Štatút prís-

pevkovej organizácie Bánovské kultúrne 

centrum a odporučili doplniť do štatú-

tu organizačný poriadok a organizačnú 

štruktúru. 

(Dokončenie na str.3)
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0800 100 006
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Dnes si prečítate
� Dáme dobrý základ každému, kto oň stojí... 

hovorí Peter Bulík, riaditeľ SOŠ J. Ribaya

� Pesničky z vrecka pre veselé decká v MsKS

� Bánovskí dôchodcovia na českom welnes

� Prvé tohtoročné stretnutie starostov okresu 

na Obvodnom úrade v Bánovciach nad Bebravou

� Primátor s občanmi po druhý raz

Podarilo sa nám zistiť, že bánovská záchranka 

o lekára nepríde! K občanom teda 

aj po prvom apríli príde kompletná posádka.
  redakcia

Primátor s občanmi 
Deň po mestskom zastupiteľstve sa primátor Marián Chovanec  

stretol s občanmi v MsKS. Už po druhý raz v jeho funkčnom volebnom 

období mal záujem ľuďom priblížiť výsledky jeho práce, v súčinnosti 

s jednotlivými odbormi MsÚ a poslancami MsZ. Bilancovalo sa v po-

sledný februárový deň, a to za účasti asi dvoch stoviek občanov. Pri-

mátor informácie rozčlenil do deviatich téz - starostlivosť o občanov, 

personálne, právne, financie mesta, šport, kultúra, výstavba, škols-

tvo a všeobecné. Občania sa dozvedeli, ako sa uplynulý rok naložilo 

s mestským rozpočtom. Primátor zároveň šokoval, v dobrom zmys-

le slova, že za minulý rok sa podarilo ušetriť približne pol milióna eur. 

Žiaľ, mesto produkuje oveľa viac komunálneho odpadu, čím sa zvýšili 

aj náklady na jeho likvidáciu. O financie tiež prichádzame vinou dlžní-

kov na daniach. Je nutné vyriešiť situáciu ohľadom rekonštrukcie ZUŠ 

D. Kardoša, ktorá sa predražila o desaťtisíce eur. V oblasti športu sa 

minulý rok darilo. Mestské klzisko, ktoré bolo predošlé roky v mínu-

sových číslach, zarobilo. Vďaka úspešným projektom sa  podarilo zre-

konštruovať budovu ZŠ Komenského, ZŠ Gorazdova získala 15 nových 

plastových okien a v poslednej fáze je i revitalizácia centrálnej mest-

skej zóny. Oblasť kultúry prekvitala organizovaním úspešných kultúr-

no-spoločenských akcií. V podstatne horšej situácii sa však nachádza 

budova MsKS na sídlisku Sever, ktorá si nutne vyžaduje rozsiahlu re-

konštrukciu. Aj počas tohto stretnutia tiekla do sály voda z nefunkč-

nej strechy. Primátor ironicky poznamenal:“Ešteže má mestské kultúrne 

stredisko vedrá...“ Po spomínaných informatívnych správach sa dostalo 

aj na otázky občanov mesta, ktorých zaujímali skutočne rôzne oblasti. 

 -km-

Súčasťou rekonštrukcie Námestia Ľudovíta 

Štúra v Bánovciach nad Bebravou je regenerá-

cia centrálnej mestskej zóny. Tá sa začala pri-

bližne pred tromi rokmi. Najskôr bola vydaná 

výzva z ministerstva výstavby a regionálneho 

rozvoja o poskytnutie finančných zdrojov zo 

štrukturálnych fondov Európskej únie, na kto-

rú mesto zareagovalo kladne. Odbor regionál-

neho rozvoja teda vypracoval a podal projekt. 

Jeho výsledkom bolo získanie finančných pros-

triedkov na revitalizáciu centra mesta a priľah-

lých častí. 

V júli 2009 poverený odbor MsÚ na základe 

prieskumu trhu prijal najvýhodnejšiu ponuku od 

architekta Michala Paulena na revitalizáciu námes-

tia. Jeho úlohou bolo vypracovať súhrnnú technic-

kú dokumentáciu, sprievodnú správu, vyčísliť všet-

ky náklady na realizáciu projektu a zakresliť celkovú 

situáciu stavby spolu s vizualizáciami. Pri svojej prá-

ci dbal na podmienky výzvy, územný plán mesta, 

stavebný zákon a zákon o ochrane prírody a krajiny. 

Architekt mal na zreteli aj históriu mesta a svoj ná-

vrh sa snažil čo najviac prispôsobiť už zrekonštru-

ovanému námestiu.  (Dokončenie na str.3)

Projekt regenerácie centrálnej mestskej zóny

Februárové rokovanie mestského parlamentu
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OKULIARE - dioptrické, slne�né,dámske, pánske, detské za super ceny

SKLÁ - �ahké, nerozbitné, stenšené s kvalitnou povrchovou úpravou

KONTAKTNÉ ŠOŠOVKY - všetky zna�ky za internetovú cenu

MERANIE ZRAKU - spolu so zhotovením okuliarov aj na po�kanie

 OPTIK GALERIA ,  Záfort�a 24  , Bánovce nad Bebr.
tel:038 3810015 , mail: optikgaleria@gmail.com

Mesto Bánovce nad Bebravou, so sídlom Nám. Ľ. Štú-

ra 1/1, 957 01 Bánovce nad Bebravou, IČO: 00 310 182, zastúpené 

primátorom mesta Mariánom Chovancom, v zmysle uznesenia MsR  

ponúka možnosť uchádzať sa o 

nájom nebytových priestorov – 1. poschodie
v Dome služieb na Nám. Ľ. Štúra 6/6, k.ú. Bánovce nad Bebravou, 

vo vlastníctve mesta Bánovce nad Bebravou.

Ide o:

č. 1 - priestory na 1. poschodí s podlahovou plochou 45,42 m2 

+ chodba s príslušenstvom 8,87 m2

č. 2 - priestory na 1. poschodí s podlahovou plochou 15,94 m2

+ chodba s príslušenstvom 8,87 m2.

Minimálna cena nájmu za 1 m2/rok je 50 € s každoročnou valorizá-

ciou s tým, že energie si bude uhrádzať uchádzač na vlastné náklady.

Záujemcovia môžu svoje cenové ponuky  doručiť osobne (do poda-

teľne 1.poschodie ) alebo poštou v zalepenej obálke s označením: „Ne-

otvárať – nájom nebytových priestorov – Dom služieb č. 1 alebo č. 2“ na 

adresu : Mestský úrad Bánovce nad Bebravou, Nám. Ľ. Štúra 1/1, 957 01 

Bánovce nad Bebravou v lehote do 21. marca 2012 do 12.00 h.

Bližšie informácie o stavbe, príp. o možnej obhliadke nebytových 

priestorov  získate u: Mgr. Renaty Šujanovej, č.t. 038/7603517.

Otváranie obálok uchádzačov sa uskutoční dňa 22.3.2012 o 14.00 h 

v kancelárii prednostu MsÚ, 1.posch., č. dv. 2. Uchádzači sa môžu zúčast-

niť otvárania obálok. Mesto Bánovce nad Bebravou si vyhradzuje právo 

odmietnuť všetky predložené návrhy a neuzavrieť nájomnú zmluvu so 

žiadnym uchádzačom. 

��Každá škola má dnes svoje osobitosti pretavené do školského vzde-

lávacieho programu.  Aké sú hlavné priority a ciele vašich študijných 

programov? 

„Veľmi zjednodušene by sa dalo povedať, že  naším cieľom  je pripraviť žiakov 

na život čo najkomplexnejšie. Aby získali primeraný všeobecný prehľad  z dejín, 

kultúry, literatúry, základy cudzích jazykov umožňujúce im dohovoriť sa vo sve-

te, potrebné poznatky z prírodovedných predmetov a pod. – to je zrejme rovna-

ké vo všetkých stredných školách. V našom type školy je však podstatnejšie dať 

im k tomu aj maximum praktických poznatkov z jednotlivých odborov, ktoré si 

žiaci vybrali.“

�� Predsa len, čo je charakteristické pre vašu školu, resp. čím sa odli-

šuje od iných?

„Sme Pilotnou školou Združenia automobilového priemyslu Slovenskej re-

publiky. V každom kraji je iba jedna taká škola, v Trenčianskom – tá naša. Tento 

status znamená určitý náskok pred  inými školami tohto typu napríklad v od-

straňovaní modernizačného dlhu. Učitelia teoretických predmetov  i majstri 

odborného výcviku absolvovali rozličné druhy vzdelávania v tejto oblasti, zís-

kali osobitné certifikáty – čo je know-how  naviac oproti iným školám. Oproti 

iným školám je naša odlišná aj v tom, že poskytuje veľmi široký záber študijných 

a učebných odborov. V sieti školy ich máme takmer štyridsať. Sme modernou 

školou s dobre vybavenými učebňami a bohatým mimoškolským programom. 

Podieľame sa na verejnom živote mesta i celého okresu. Naši žiaci spoločne so 

svojimi pedagógmi napríklad pomáhali pri organizovaní úspešného Mňam 

festu, opravili dva mosty ponad miestne toky, vyrábajú orientačné náučné ta-

bule do okolitej prírody, budujú náučné turistické chodníky a rozmiestňujú tu-

ristické značky, svojpomocne si opravujú átrium školy. Podrobnejšie informácie 

o väčšine aktivít nájdu záujemcovia na stránke školy  www.sosjr.sk. V roku 2011 

sme ako jedna z dvoch stredných odborných škôl na Slovensku získali ocenenie 

prestížneho ekonomického týždenníka TREND.“  

� Alfou a omegou zmyslu škôl je uplatnenie sa ich absolventov v praxi. 

Aké sú reálne možnosti uplatnenia vašich absolventov? 

„Priemysel v našom regióne je rôznorodý.  Ako som uviedol, máme takmer  

40 odborov, pokrývajú prakticky všetky odvetvia, nuž   si  myslím,  že pre väčši-

nu našich absolventov sa skôr či neskôr vyskytne príležitosť nájsť si prácu. Dob-

rý strojár, stolár, inštalatér, elektrikár sa nemusí báť o prácu. Veľa našich absol-

ventov sa dokáže uživiť svojou hlavou a rukami ako živnostníci.“ -bk-

Dáme dobrý základ každému, kto oň stojí...
hovorí Peter Bulík, riaditeľ  Strednej odbornej školy Juraja Ribaya 

v Bánovciach nad Bebravou

Pesničky z vrecka 

pre veselé decká v MsKS
…že nemusí z vreca vy-

liezť len kúzelnícky zajac s 

dlhými ušami, sa 29. febru-

ára presvedčili žiaci prvého 

stupňa ZŠ Duklianska. V ten-

to deň sa, už po niekoľkýkrát  

zúčastnili výchovného kon-

certu v MsKS z dielne Bori-

sa Lettricha a jeho skupiny s 

názvom Pesničky z vrecka pre 

veselé decká. Stavajú nielen 

na chytľavej melódii, ale aj 

na zmysluplných textoch, ur-

čených detskému divákovi a 

poslucháčovi. Spojenie hud-

by a slova je pre deti a mlá-

dež vždy silným zážitkom, 

schopným vplývať na formo-

vanie ich názorov a životných 

postojov. Aj na to stavili účin-

kujúci programu. Z pomysel-

ného vrecka vyťahovali pes-

ničky o vzájomnej úcte, pria-

teľstve, o pomoci v škole, či 

na ulici, o zdravom životnom 

štýle, o sile slova a vzdelania. 

Neboli to však pompézne a 

patetické slová, ale príbehy 

obyčajných detí, ktoré doká-

zali pomôcť iným, či byť pre 

ďalších vzorom.

Vystúpenie účinkujúci oko-

renili aj dávkou humoru a 

vtipnými scénkami a tak niet 

divu, že sa deti dostali do 

varu a dobrá nálada, či sna-

ha stať sa lepším, sa vzná-

šali plnou sálou. A to je naj-

lepší dôkaz toho, že koncert 

bol úspešný a učenie nemusí 

vždy bolieť.    viekop

Privítal nás krásny hotel MAS, milý perso-

nál, výborná strava a k tomu pestrý rekondičný 

program. Masáže, termozábaly, regeneračná 

kyslíková kúra, suchý uhličitý kúpeľ, hydrotera-

pia, cvičenie a plávanie v bazéne. Veľkým zážit-

kom boli pre nás fakultatívne výlety. V Sezimo-

vom Ústí  sme navštívili Múzeum Eduarda Be-

neša, jeho hrobku a vypočuli sme si zaujímavý 

výklad o jeho živote a rodine. Videli sme mesto 

TÁBOR a jeho krásne historické budovy, mes-

to PELHŘIMOV a jeho Múzeum rekordov a ku-

riozít a Zlaté české ručičky, kde bolo čo obdivo-

vať. Zámok ČERVENÁ LHOTA  je jedným z troch 

vodných zámkov v Čechách a nás tu čakal vý-

borný horúci grog. 

Veľkým zážitkom bola pre všetkých prehliad-

ka informačného centra Jadrovej elektrárne TE-

MELÍN. Aj mesto ČESKÉ BUDĚJOVICE nás očari-

lo krásnym námestím a prekvapilo pozvaním 

na výbornú kávu a sladký dezert.

Nemenej zaujímavé boli aj spoločenské ve-

čery,  na ktorých, okrem programov hostiteľa, 

pripravili program „Pochovávanie basy“ seniori 

z Moravian nad Váhom a  za rôzne masky pre-

zlečení niektorí seniori z našej skupiny. Zvyšnú 

energiu sme si vybili na turistickej prechádzke 

na  KOZÍ  HRÁDEK a  večer pri bowlingu. Ďaku-

jeme za možnosť zúčastniť sa tohto pobytu a 

odporúčame využiť ponuku ČK aj ostatným se-

niorom Bánovského okresu.        J. Sokolíková

Bánovskí dôchodcovia na českom welnes
Rok aktívneho starnutia odštartovalo 40 seniorov z Bánoviec nad Bebravou a blízkeho 

okolia  na sedemdňovom welnes pobyte v Sezimovom Ústí v Českej republike.
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SPOLOČENSKÁ KRONIKA

Narodili sa
Johana Rajecká, Esther Poluchová, Sabina Trelová, Vivien Zná-

šiková, Michaela a Simona Džubinové, Michaela Jančovičová, 

Adrián Dubný, Igor Baláž, Tobias Števanka a Šimon Valach

Opustili nás
Anna Sporinová, rod. Benková (nar. 1960), Viktor Mondok (nar. 

1958), Ján Sabo (nar. 1935), Emília Blašková, rod. Varhaníková 

(nar. 1940)

Mestská polícia eviduje

ROK 2012 – Európsky rok aktívneho 

starnutia a solidarity medzi generáciami 
V rámci projektu Európsky rok aktívneho starnutia a solidarity 

medzi generáciami sa v stredu 7. marca uskutoční v Klube dô-

chodcov na Farskej ulici stretnutie pre všetkých, ktorí majú záu-

jem urobiť viac pre svoje zdravie. Na posedení s názvom Z kaž-

dého rožku trošku, ktoré sa začne o 15. hodine, sa dozviete viac aj 

o pripravovanom projekte, nad ktorým záštitu prevzal primátor 

Marián Chovanec. Toto zdraviu prospešné stretnutie pre vás pri-

pravili Mestský spolok SČK v súčinnosti s MsÚ, Klubom dôchodcov 

a ZO SZZP č. 4 pod vedením predsedníčky Evy Baďurovej.

Aj keď ekonomická situácia 

Slovenska nie je práve najružo-

vejšia, jednej z bánovských zák-

ladných škôl sa podarila aspoň 

malá obnova. Projekt Efektívne 

využívanie energií v ZŠ na Goraz-

dovej ulici  bol podaný na minis-

terstve financií v marci minulého 

roka so žiadosťou o príspevok 

na 12 870 eur. Ministerstvo v od-

povedi z 13. júna škole potvrdilo 

účelovú dotáciu vo výške 10 tisíc 

eur. Podmienkou uvoľnenia fi-

nančných prostriedkov bolo po-

dieľanie sa na spolufinancovaní 

rekonštrukcie 10 percentami. Za 

tieto peniaze sa v budove vyme-

nilo spolu 15 plastových okien v 

4 triedach a 2 kabinetoch. Ria-

diteľka školy nám prezradila, že 

cieľom projektu bolo predovšet-

kým odstránenie únikov tepla, 

tým pádom úspora nákladov 

za energie, rovnako estetizácia 

vnútorných školských priesto-

rov, čo vedie k skvalitneniu vý-

chovno-vzdelávacieho procesu. 

Výsledok práce si prišli priamo 

do školy pozrieť poslanec NR SR 

Martin Fedor, primátor Marián 

Chovanec, prednosta MsÚ Juraj 

Gregor, vedúci odboru školstva 

Michal Uhrín a predseda miest-

nej organizácie SDKÚ-DS Dávid 

Holý, ktorí boli privítaní aj na 

magistráte. -km-

Krôčik po krôčiku

� Dňa 16.2. o 23.20 h bola hliadka MsP privolaná do herne Ma-

gic, kde zákazník. Bol to občan mesta O.R., ktorý bol z podni-

ku vyvedený. Volajúca čašníčka bola poučená v zmysle zákona 

o možnosti podať oznámenie.  

� Dňa 23.2. o 2.45 h bola hliadka MsP privolaná do Domova so-

ciálnych služieb, kde poskytla pomoc obyvateľke domova, kto-

rá spadla v byte a nemohla sa postaviť, nakoľko je imobilná.  

Prvé tohtoročné stretnutie starostov obcí nášho okresu sa usku-

točnilo 23. februára v zasadačke Obvodného úradu v Bánovciach 

nad Bebravou. Rokovanie o aktuálnej bezpečnostnej situácii v ob-

vode, o činnosti požiarneho zboru, reforme daňovej a colnej sprá-

vy, či blížiacich sa voľbách viedla prednostka úradu Monika Geleto-

vá. V jednotlivých oblastiach, z ktorých pozostávalo toto pracovné 

stretnutie, vystúpili okresný riaditeľ PZ SR Miloš Šagát, jeho zástupca 

Miroslav Zaťko, ktorí  predstaviteľov obcí okrem iného požiadali o 

spoluprácu pri  organizovaní spoločenských akcií v obciach z dôvo-

du zvýšenej bezpečnosti. V ďalšom bode programu riaditeľ OR HaZZ 

Jaroslav Šlosár uviedol, že za minulý rok hasiči uskutočnili 212 vý-

jazdov. Tiež podotkol, že sa zvýšil počet technických výjazdov, či už 

z hľadiska dopravných nehôd, alebo iných mimoriadnych udalostí, 

vyvolaných počasím. Riaditeľ Okresného výboru DPO Peter Morá-

vek zhrnul činnosť za rok 2011. Pripomenul dôležité dátumy spoje-

né s pripravovanými hasičskými súťažami. Aktuality ohľadom daňo-

vej a colnej správy poskytla  vedúca oddelenia správy daní z kon-

taktného miesta Daňového úradu Bánovce nad Bebravou Andrea 

Provazníková. Na stretnutí sa hovorilo aj o parlamentných voľbách. 

Informácie poskytli vedúci odboru ekonomického a organizačné-

ho Roman Paul a vedúca odboru všeobecnej 

vnútornej správy Emília Kšiňanová. Vedúca 

odboru živnostenského podnikania Magda-

léna Magdolenová požiadala starostov o po-

moc pri odhaľovaní fiktívnych sídiel podni-

kania, podnikateľských subjektov v jednotli-

vých obciach a tiež o pomoc pri doručovaní 

písomností pre podnikateľské subjekty bez 

prístrešia. Z odboru civilnej ochrany a krízo-

vého riadenia Janka Sanyová objasnila úlohy 

pre obce pri plnení úloh krízového riadenia, 

hospodárskej mobilizácie a civilnej ochrany v 

roku 2012. -km-

Prvé tohtoročné stretnutie starostov okresu

Návrh architekta bol predstavený čle-

nom mestskej rady. Následne na to mest-

ské zastupiteľstvo 25. augusta 2009 jed-

nomyseľne schválilo realizáciu projektu 

a jeho spolufinancovanie z mestského roz-

počtu vo výške 5 percent. To znamená, že  

vklad mesta do novej, modernejšej tváre 

námestia je 83 tisíc eur. Celková výška pro-

jektu je 1 milión 338 tisíc 70 eur aj 61 cen-

tov (40 310 715 Sk). Bývalý primátor Stanislav 

Šiko návrh projektu opísal slovami: „Na mest-

skej rade bol návrh odprezentovaný a je to dob-

rý návrh.“ Po spomínanom mestskom zastu-

piteľstve pracovníci mestského úradu návrh 

umiestnili na úradnú tabuľu, kde bol občanom 

k dispozícii niekoľko mesiacov. K realizácii pro-

jektu sa pristúpilo v marci 2011, pričom jeho 

ukončenie je stanovené na apríl 2012. Podľa 

územného plánu súčasťou rekonštrukcie sú 

ulice Jesenského, Rokošská, Farská a Hviezdo-

slavova.

Každý projekt má striktne dané pravidlá, 

ktorých sa treba pridržiavať a stanovené kri-

téria a parametre dodržať nielen na papieri, 

ale i v skutočnosti pri realizácii. V priebehu 

niekoľkých mesiacov nám v centrálnej mest-

skej zóne pribudli prvky drobnej architektú-

ry, rekonštruovali sa chodníky a miestne ko-

munikácie, osvetlenie, verejné hygienické za-

riadenie (nachádza sa v areáli MsÚ) a pribu-

dol aj súbor prvkov verejnej zelene. Dopo-

siaľ boli odovzdané projektové a inžinierske 

práce. Poslednou fázou projektu sú dokon-

čovacie práce na slávobráne, ktorú je potreb-

né natrieť nabielo. Uskutoční sa tiež výsadba 

vždy zelených popínavých rastlín. Pripomien-

ky k realizácii projektu na spoločnom stretnu-

tí obdržali stavebný dozor Juraj Trgyňa a re-

alizátor stavby firma Alpine, s.r.o. z Bratislavy. 

Tieto pripomienky spísali zástupcovia odboru 

starostlivosti o občanov a poverení pracovníci 

mestského úradu.

Súčasný primátor Marián Chovanec vy-

jadril svoj nesúhlas s niektorými prvkami 

revitalizácie, no vzhľadom k prísnym pod-

mienkam zo strany Európskej únie nebolo 

možné návrh projektu meniť. Jeho udrža-

teľnosť je minimálne 5 rokov. Po uplynutí 

tejto doby sa dá pristúpiť k úprave prvkov, 

Projekt regenerácie centrálnej mestskej zóny
(Dokončenie zo str.1)

Zároveň neschválili uznesenie ohľadom 

Správy majetku mesta a odporučili pod-

robne rozčleniť rozpočet tejto organizácie 

na činnosti a položky majetku, ktorý bude 

spravovať. Takto doplnené materiály budú 

predložené na 9. rokovanie MsZ. Poslanci 

sa ďalej zaoberali zriadením Spoločné-

ho obecného úradu, ktorý bude zabez-

pečovať prenesený výkon štátnej správy 

na úseku územného plánovania, staveb-

ného poriadku a bývania, ktorý poslanci 

po diskusii schválili. Napokon bolo schvá-

lené vyhlásenie obchodnej verejnej súťa-

že na Hotel Kanada v celosti. V organizač-

ných záležitostiach poslanci MsZ vzali na 

vedomie dofinancovanie prác naviac, kto-

ré vznikli pri rekonštrukcii ZUŠ v rámci pro-

jektu - Skvalitnenie poskytovaných služieb 

v oblasti umeleckého vzdelávania. Poslanci 

MsZ sa podrobnejšie zaoberali kúpou ma-

lotraktorových kosačiek a multifunkčného 

vozidla a napokon schválili len kúpu multi-

funkčného vozidla formou leasingu. 

V interpeláciách poslanci pripomienko-

vali orezávky stromov, prevádzku zimné-

ho štadióna počas jarných prázdnin, prí-

stupovú cestu ku kontajnerom na Rastisla-

vovej ulici, ohradenie kaštieľa Ottlýk kvô-

li zlepšeniu dopravnej situácie, vytvorenie 

priechodu pre chodcov v časti Horné Ozo-

rovce, uplatnenie práv občana v rámci vy-

vlastnenia pozemkov v minulosti, zníženie 

ochranného pásma pri poľnohospodár-

skom družstve v Biskupiciach, štvrťročné 

vyúčtovanie finančných prostriedkov pre 

prímestské časti. V diskusii primátor mesta 

udelil slovo prítomným občanom.

 Ingrid Mozolová, hovorkyňa MsÚ

Februárové rokovanie mestského parlamentu

Zelená talentom
Pozeráte televíziu? A poznáte mo-

derátorov? Asi zbytočné otázky. Urči-

te ťažšie však odpoviete na to, či a ako 

by ste sa vedeli vy zhostiť úlohy mode-

rátora. Pomôckou by vám mohla byť 

naša nová súťaž „Mladý moderátor“. 

Súťaží sa v troch kategóriách a v šty-

roch disciplínach. Konkrétne sa môžu 

prihlásiť tínedžeri vo veku od 10 do 20 

rokov, ktorí sa budú venovať spravo-

dajstvu, reklame, budú viesť rozhovor 

so zaujímavým človekom a budú uvá-

dzať vlastnú reláciu. Všetko pod do-

hľadom odbornej poroty, ktorej bude 

predsedať Patrik Herman. Súťaž sa 

uskutoční 30. apríla, prihlásiť sa mô-

žete do 15. apríla. Prihlášky a propozí-

cie súťaže nájdete na vašej škole, v Zá-

kladnej umeleckej škole D. Kardoša a v 

MsKS na sídlisku Sever.

na ktoré si občania nezvyknú. Treba však 

podotknúť, že akékoľvek prípadné zmeny 

sa uhradia z mestského rozpočtu. 

Redaktori Bánovského televízneho vysiela-

nia vyšli do ulíc za občanmi mesta, aby získali 

názory ľudí žijúcich v Bánovciach nad Bebra-

vou, týkajúce sa práve revitalizácie námestia. 

Konkrétne výpovede si môžete vypočuť v naj-

bližšej relácii.

V rámci objektívneho spravodajstva ponú-

kame vyjadrenie autora projektu v plnom zne-

ní, ako nám ho zaslal do redakcie Bánovských 

novín: 

Revitalizácia námestia a rekonštrukcie pri-

ľahlých ulíc sú už hotové. Realizáciou toh-

to projektu sa vytvorila hodnota - vo finan-

čnom vyjadrení asi 40 miliónov korún (mi-

mochodom, mesto to stálo z rozpočtu iba asi 

2 milióny). To je však jedna vec. Je to niečo, čo 

bude slúžiť nielen súčasnej, ale aj budúcim ge-

neráciám, nie je to hodnota urobená na jed-

no volebné obdobie, ale na možno desať ta-

kých období. Bude slúžiť ľuďom všetkých ve-

kových kategórií, aj tým ešte nenarodeným. 

Každá nová vec so sebou prináša otázniky 

a mnohokrát aj zásahy do vžitých stereoty-

pov. Bolo však od vedenia mesta nezodpo-

vedné, že nevedelo už pri schvaľovaní pro-

jektu vysvetliť občanom filozofiu tejto revi-

talizácie. K dobrým mravom patrí ku krsti-

nám gazdu volať. Myslím si, že by sa mohlo 

predísť mnohým zbytočnostiam, polemike, 

osočovaniu a znevažovaniu roboty mno-

hých ľudí, ktorí na tomto diele mali mož-

nosť participovať. Tak ako pri každom novom 

projekte vystávajú otázniky prečo tak a prečo 

nie inak, každý jednotlivec si prvky vysvetľu-

je po svojom, väčšinou bez historických a od-

borných súvislostí. Nie, to nie je útok na obča-

na. Ten asi ani nemôže konať inak. Nezaslúžia 

si naši občania vedieť, že tri ženy je paralela na 

legendu o troch richtárových dcérach, ktoré 

boli Turkami sťaté u nás v meste a práve tieto 

tri ženy boli základom pri vzniku nášho erbu - 

troch ruží? Nemali by občania vedieť, že naše 

mesto malo opevnenie, ktorého súčasťou boli 

dve vstupné brány? Jedna z nich sa nachádza-

la v miestach, kde je osadená. Táto biela oce-

ľová konštrukcia brány bude po čase obraste-

ná popínavou zeleňou (živý vstup do mesta), 

ktorá v novotvare znázorňuje pôvodnú bránu. 

Pôvodne mali byť v tejto bráne zakomponova-

né aj vodné trysky, ktoré mali slúžiť najmä pre 

deti ako nová atrakcia - aj preto nemohla byť 

konštrukcia príliš subtílna. Mnohé námestia na 

Slovensku majú použitý fenomén vody. Nie je 

predčasné, aby sa dieťa odsúdilo hneď po zro-

dení bez vedomia, čo z neho vyrastie? Projekt 

revitalizácie nemôže byť niečo pragmatické. 

To by musel obsahovať „striešky pre fajčiarov, 

postele a príbytky pre bezdomovcov, stánky 

pre alkoholuchtivých spoluobčanov“... Určite by 

sme taký projekt nechceli. Projekt chcel a chce 

vytvoriť prostredie s historickým podtónom, 

nadčasové a zároveň s východiskom do bu-

dúcnosti. Nebyť tohto projektu, mesto by 

muselo pristúpiť z vlastných zdrojov k obno-

ve týchto plôch za pár rokov - čiže nie 2 mili-

óny Sk, ale za 5 rokov by suma mohla pred-

stavovať aj 50 - 60 miliónov Sk (teda aj 2 mi-

lióny eur) z vlastných zdrojov. Je zaujímavé, 

že ako autor projektu som nedostal priestor 

k vyjadreniu a vysvetleniu najmä od začatia 

realizácie aj napriek skutočnosti, že to viselo 

na tabuli pred MsÚ už od roku 2009!

 ING.ARCH. M . PAULEN - autor projektu

(Dokončenie zo str.1)
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Eva Kolenová opäť futbalovou kráľovnou!
V trnavskom Dome kultúry sa 27. februára uskutočnilo slávnostné vyhlásenie výsledkov 19. ročníka ankety Najlepší futbalista Slovenskej republiky za rok 2011, 

ktorú poriada denník Pravda a Slovenský futbalový zväz. Druhýkrát niesla hlavná cena, o víťazovi ktorej rozhodlo hlasovanie 36 futbalových odborníkov, meno 

zosnulého slovenského futbalistu 20. storočia Jána Popluhára. Jej staronovým držiteľom sa stal obranca anglického FC Liverpool Martin Škrteľ z Ráztočna, kto-

rý získal 338 bodov. Najlepšou futbalistkou Slovenska za rok 2011 sa stala 26-ročná Eva Kolenová z Bánoviec nad Bebravou. Opora zadných radov úradujúceho 

slovenského vicemajstra Slovana Duslo Šaľa a slovenskej reprezentácie, v ktorej debutovala v roku 2003, získala 35 hlasov a v ankete obhájila vlaňajšie prvenstvo. 

Na zostávajúcich dvoch medailových priečkach skončili hráčky Slovana Bratislava – druhá Dominika Škorvánková (30) a tretia Veronika Klechová (14). ,,Sú to nád-

herné pocity. Ľahšie je ocenenie získať, ako obhájiť. Mne sa to podarilo a o to je moja radosť väčšia. Priznám sa, nečakala som to, pretože dobrý futba-

lový rok mali aj moje konkurentky Dominika Škorvánková i Veronika Klechová. Chcela by som sa poďakovať za podporu svojej rodine, hlavne rodičom, 

ďalej klubovým a reprezentačným splouhráčkam a rovnako i trenérom. A v neposlednom rade aj všetkým trénerom a funkcionárom, ktorí mi dali svoje 

hlasy,“ nechala sa počuť odchovankyňa FK Gabor Bánovce nad Bebravou, ktorá v roku 2009 skončila v ankete druhá o rok predtým tretia a v roku 2007 získala 

najviac hlasov, no vtedy sa vyhlasovala Jedenástka roka. Na jazyk sa tlačí otázka, či najlepšia futbalistka Slovenska posledných dvoch rokov nemá chuť zmeniť 

pôsobisko, napríklad aj za hranicami republiky? ,,Takéto otázky 

dostávam čoraz častejšie. Na Slovensku hrám už sedem ro-

kov a určite by som rada vyskúšala aj zahraničné angažmá. 

V súčasnosti sa chcem v prvom rade sústrediť na účinkova-

nie v klube a v reprezentácii a po sezóne budem rozmýšľať, 

čo ďalej. Môj prípadný odchod za hranice nie je vylúčený, 

všetko sa ukáže časom.“ A aké sú tohtoročné futbalové sny tej-

to 172 cm vysokej sympatickej absolventky Strednej priemysel-

nej školy v Bánovciach nad Bebravou v obore strojárstvo, ktorú 

k futbalu priviedol jej otec? ,,Na klubovej scéne by som zno-

vu chcela so Šaľou získať titul a Slovenský pohár. S repre-

zentáciou máme dobre rozbehnutú kvalifikáciu o postup 

na majstrovstvá Európy 2013 vo Švédsku. Verím, že sa nám 

bude rovnako úspešne dariť, ako v predchádzajúcom roku, 

ktorý bol pre nás historicky najúspešnejším v účinkovaní 

ženskej reprezentácie.“ Slovenky zimovali na 1. mieste pia-

tej kvalifikačnej skupiny a tohtoročný päťzápasový kvalifikačný 

cyklus rozbehnú v domácom prostredí už 31. marca, kedy priví-

tajú v tabuľke druhú v poradí reprezentáciu Fínska.   mp
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1. kategória – mládež
1. Soňa Niková, KARATE KLUB TREND: I. mies-

to na Majstrovstvách Slovenska v kumite do 

24 kg.

2. Marián Jakubík, FightGym: III. miesto na 

Majstrovstvách sveta  v grapplingu, II. miesto na 

otvorených  Majstrovstvách Slovenska v MMA.

3. Hugo Kyselica, FK Spartak: kapitán a najlep-

ší strelec mužstva prípravky U11. Reprezentácia 

klubu vo výberoch kraja na medzinárodných 

turnajoch, kde bol 1 x vyhodnotený ako najlep-

ší strelec ( turnaj v Novom Meste n.V. ) a 1 x ako 

najlepší hráč ( turnaj v Hodoníne - ČR ).

4. Roman Škerda, Mestský zápasnícky klub: I. 

miesto na Majstrovstvách Slovenska vo voľnom 

štýle, I. miesto na Majstrovstvách Slovenska v 

grécko-rímskom štýle.

5. Eliška Jurčíková, Športový strelecký klub: 

I. miesto v Streleckej lige zo vzduchovky okresu 

Bánovce nad Bebravou.

6. Daniel Smolka, TJ SOKOL Biskupice, futbal: 

hráč s veľmi dobrou individuálnou technikou, 

strelecky disponovaný s kvalitnou medzihrou a 

finálnou prihrávkou.

7. Juraj Petrlík ml., Stolnotenisový klub Bá-

novce nad Bebravou: II. miesto vo svojej veko-

vej kategórii v celoslovenskej súťaži a 33. miesto 

v celoslovenskej kategórii najmladších žiakov.

8. Nikola Lechová, hádzaná: hráčka družstva 

mladších dorasteniek a zároveň hráčka širšie-

ho výberu  reprezentácie SR v kategórii mlad-

ších kadetiek. 

9. Peter Žatkovič, Hokejový klub: brankár,  

postupnými krokmi sa  vypracoval na súčasnú  

oporu družstva starších žiakov a to predovšet-

kým vďaka svojmu svedomitému prístupu k tré-

ningom a zápasom, jeden z najlepších hráčov 

druhej ligy starších žiakov.

2. kategória – dospelí
1. Martina Škultétyová, Stolnotenisový klub 

Malé Chlievany: jej pričinením postúpili do IV. 

ligy (hrala aj počas materskej dovolenky), mo-

mentálne VI. najlepšia hráčka IV. ligy.

2. Braňo Golier, STRONG MAN: II. miesto v pre-

stížnej súťaži Strongman Champion League-Ko-

šice, víťaz Česko-Poľsko-Slovenského pohára: 

3. Milan Dúbravka, Športový strelecký 

klub: vzorná reprezentácia v pištoľovej streľbe, 

III. miesto v krajskej súťaži.

4. Martin Koiš, Ford Team RS Slovakia: I. mies-

Slávnostné vyhodnotenie najlepších športovcov bude 22. marca so začiatkom o 16.00 h v MsKS na 

sídlisku Sever. Na základe nominácií  je možné hlasovať do uzávierky dňa 15. marca. Dovtedy mô-

žete vystrihovať anketové lístky z Bánovských novín a priniesť ich osobne, buď na mestský úrad do 

podateľne, alebo do MsKS na Severe. Tak ako pre najlepších troch športovcov v každej kategórii, tak 

aj pre hlasujúcich čitateľov našich novín organizátori zabezpečili hodnotné ceny.

to na Majstrovstvách Slovenska v kategórii 

I-produkčné vozidlá v pretekoch automobilov 

do vrchu.

5. Martin Reško, TJ SOKOL Biskupice, fut-

bal: svojím prístupom v tréningovom procese 

je príkladom pre mladšiu generáciu hráčov, v 

majstrovských aj prípravných zápasoch podával 

vždy spoľahlivé výkony.

6. Jozef Lipták, Bánovský kolkársky klub: na 

Majstrovstvách Trenčianskeho kraja seniorov 

(nad 50 rokov) sa umiestnil  na  4. mieste s výko-

nom 582 (spomedzi hráčov BKK najlepšie), naj-

starší a najskúsenejší hráč BKK

7. Pavol Adamec, Stolnotenisový klub Bánov-

ce nad Bebravou: vzorne reprezentuje klub.

8. Milan Beňačka, Cyklistický klub: II. miesto 

na súťaži SLOVAKMAN (v zahraničí známy pod 

pojmom IRONMAN)  v triatlone - kategória 25-

29 ročných.

9. Eva Turková, hádzaná: hráčka družstva žien, 

ktoré obsadili III. miesto v slovenskej časti WHIL.

10.  Branislav Hronkovič - pilot, Letecký špor-

tový klub FLYCLUB: najdlhší bezmotorový let 

na závesnom klzáku v rámci Slovenska.

11.  Roman Škultéty - kapitán mužstva do-

spelých, ktorí účinkujú v III.lige (skupina Zá-

pad ). Za svoje výborné výkony a zodpovedný 

prístup bol spolu so spoluhráčom Marekom 

Mezovským  vybraný do ideálnej zostavy 11-ky 

roka III.ligy za rok 2011.

3. kategória – kolektív
1. KARATE KLUB TREND: družstvo žiačok, 

I. miesto na Majstrovstvách Slovenska-kata.

2. Kolky: družstvo mužov, 6. miesto v II. kolkár-

skej lige-západ.

3. Hádzaná: družstvo mladších žiačok, 3. mies-

to na Majstrovstvách Slovenska.

4. FK Spartak: družstvo prípravky U 11, 

I. miesto na Majstrovstvách  Prievidzskej oblas-

ti,  úspešne reprezentovali klub v II. lige prípra-

viek skupiny Západ. Na viacerých medzinárod-

ných a celoslovenských turnajoch dosiahli na-

sledovné úspechy: 3x 1. miesto, 2 x 2. miesto a 

2 x 3. miesto. 

5. Zápasenie: kolektív mladších žiakov, III. mies-

to na Majstrovstvách Slovenska vo voľnom štý-

le, II. miesto na Majstrovstvách Slovenska v gréc-

ko-rímskom štýle.

6. Hokejový klub: starší žiaci, I. miesto v II. lige, 

ktoré získali bez straty bodu.

ANKETOVÝ LÍSTOK

NOMINÁCIE :

�

Športovec roka 2011

Eve Kolenovej odovzdal cenu Miroslav Karhan zo Spartaka Trnava, ktorý zís-

kal cenu fanúšikov

KDH – víťaz 3. ročníka turnaja v Bánovciach n/B. – horný rad zľava: R. Paul, P. Daško, R. Geleta, 

M. Laššo, J. Kuric, dolný rad zľava: M. Galbavý, M. Juhas, M. Giéci, L. Vavro a P. Škorec.

Víťazom 3. ročníka futbalového turnaja politic-
kých strán, ktorý uplynulú sobotu prebiehal v 
Mestskej športovej hale, sa po prvýkrát stalo 
družstvo reprezentujúce Kresťansko-demok-
ratické hnutie. V poslednom stretnutí turnaja, 
ktoré bolo pomyselným finále, KDH zdolalo 
tesne 1:0 obhajcu vlaňajšieho triumfu SMER-
SD, ktorý sa tak musel uspokojiť s druhým 
miestom. Na  bronzovom stupienku skonči-
la ĽS-HZDS, štvrté miesto obsadila SDKÚ-DS 
a piata SNS. Za najlepšieho brankára turnaja 
bol vyhlásený Ladislav Mariš z SNS a najlepším 
strelcom sa s 5 gólmi stal Pavol Škorec z KDH.

� VÝSLEDKY: ĽS-HZDS – KDH 1:4 (0:2). 
SDKÚ-DS – SNS 1:0 (1:0). ĽS-HZDS –  SMER-
SD 0:4 (0:2). KDH – SDKÚ-DS 1:1 (1:1). SNS – 
SMER-SD 1:4 (0:1). ĽS-HZDS – SDKÚ-DS 3:1 
(2:1). KDH – SNS 4:0 (1:0). SDKÚ-DS – SMER-
SD 1:4 (1:0). ĽS-HZDS – SNS 4:0 (2:0). KDH 
– SMER-SD 1:0 (0:0).
� KONEČNÉ PORADIE: 1. KDH (skóre 10:2) 10 
bodov, 2. SMER-SD (12:3) 9, 3. ĽS-HZDS (8:9) 6, 
4. SDKÚ-DS (4:8) 4, 5. SNS (1:13) 0.  (mp, jf)

KDH s premiérovým prvenstvom

Bánovskí karatisti 
s deviatimi medailami
V multifunkčnej športovej hale v Rožňave sa 

konalo 1. kolo Slovenského pohára detí, žia-

kov a mladších dorastencov v športovom ka-

rate, na ktorom sa predstavilo 293 preteká-

rov zo 44 klubov. Kým v súbojoch o prvé no-

minačné body chýbali reprezentanti DRAP 

Partizánske, deväťčlenná výprava Karate 

klubu TREND Bánovce nad Bebravou vede-

ná trénerom Petrom Bežákom rozšírila klu-

bovú vitrínu o deväť vzácnych kovov – jednu 

zlatú, tri strieborné a päť bronzových medai-

lí. Výborne si viedla hlavne Soňa Niková, kto-

rá si na rožňavských tatami vybojovala zlato 

v športovom zápase kumite mladších žiačok 

v hmotnosti do 25 kg a v súbornom cvičení 

kata mladších žiačok skončila druhá. Dvakrát 

sa medailovo presadili aj Benedikt Jánošík, 

druhý v kata mladších žiakov a tretí v kumi-

te mladších žiakov do 28 kg, a taktiež v kate-

górii dievčat do 7 rokov Jana Repová, ktorá 

získala  bronz v kata i v kumite v hmotnosti 

do 20 kg. Naprázdno neobišli ani strieborný 

v kata chlapcov do 7 rokov Dominik Jánošík 

a bronzové Natália Adamusová v kata mlad-

ších žiačok a Michaela Václavíková v kumite 

mladších žiačok do 30 kg. Najúspešnejším 

klubom v medailových štatistikách sa stal 

KACHI Nitra s bilanciou štyri zlaté, dve strie-

borné a dve bronzové medaily, druhý skončil 

ŠŠK Prievidza (4-1-1) a tretí KK Detva (3-3-6), 

kým TREND Bánovce n/B. (1-3-5) obsadil tri-

náste miesto.      mp

Nohejbalový  turnaj
V sobotu 17. marca od 10. h sa v Mestskej športovej hale v Bánovciach nad Bebravou uskutoč-

ní nohejbalový turnaj trojíc. Záujemcovia sa môžu prihlásiť do 10. marca u organizátora Jozefa 

Farkaša na mob.č. 0908 879 108.     jf

Úvod stretnutia vyšiel jednoznačne domácim basketbalistom. Levickí hráči nedokázali pokryť 

rýchle brejky Bánovčanov, ktorý sa po úvodnej desaťminútovke poľahky dostali do 7-bodové-

ho vedenia 20:13. V druhej štvrtine sa BBK však nepochopiteľné prispôsobilo súperovi. Šiesti 

Levičania sa snažili šetriť sily a čo najmenej faulovať a Bánovčania ich v tejto jednoduchej takti-

ke podporovali. Naopak počet faulov na domácej strane narastal. Bánovčania dali hosťom prí-

liš veľa priestoru, nepristupovali k hráčom, čoho výsledkom bolo sedem úspešných trojkových 

pokusov hostí v zápase. V poslednej štvrtine zápasu sa domáci snažili otočiť skóre osobným 

pressingom, ale bez úspechu.  

� BBK: M. Bučko 23, J. Beňadik 9, T. Paško 4, J. Gajdoš 4, I. Turčan 0, (D. Makiš 11, M. Uhrín 3, 

A. Makiš 2), hrajúci tréner: I. Turčan. � ŠTVRTINY: 20:13, 10:18, 11:17, 15:21. � TH BBK: 12/6. 

� ROZHODOVALI: Ryšavý a Nikolov – 60 divákov.         (mp, tp)

Nadstavbová časť tretej najvyššej sloven-

skej basketbalovej súťaže mužov pokračo-

vala stretnutiami 3. kola. Basketbalisti BBK 

Bánovce nad Bebravou výborne rozbehli 

stretnutie proti v oklieštenej zostave hra-

júcemu ,,céčku“ Levíc. No napriek tomu, 

že Levice pricestovali len so šiestimi hráč-

mi, dokázali v Bánovciach bodovať naplno 

po víťazstve 69:56. V závere stretnutia Bá-

novce prišli navyše o dvoch zranených hrá-

čov (zlomený nos a rozrazené obočie), no 

zákroky Levičanov zostali bez povšimnutia 

rozhodcov. Zostávajúce výsledky stretnutí: 

Iskra Partizánske – Senec 88:49 (48:26). 

Karlovka Bratislava B – Malacky 102:60 

(46:27).

TABUĽKA 

1. Iskra Partizánske         4 4 0 326:212 8

2. Basketbal Levice C      5 3 2 411:364 8

3. Karlovka Bratislava B   4 2 2 337:310 6

4. Strojár Malacky             4 2 2 266:256 6

5. Lakers Senec                 5 1 4 267:394 6

6. BBK Bánovce n/B.         4 1 3 205:276 5

� Program 4. kola – 10.3.: BBK Bánovce n/B. 

– Malacky (10.3. o 18. h), Levice C – Iskra Par-

tizánske, Senec – Karlovka Bratislava B. 

BBK BÁNOVCE N/B. – LEVICE C 56:69 (30:31)

Turnaj žiakov 
v malom futbale
Základná škola Partizánska Bánovce nad Beb-

ravou organizuje v nedeľu 18. marca od 9. h 4. 

ročník turnaja žiakov v malom futbale o Putov-

ný pohár ZŠ Partizánska, ktorý bude prebiehať 

na ihriskách s umelou trávou v areáli ZŠ. 

Účastníci turnaja:  ŠT 8. ročník ZŠ Partizánska 

Bánovce n/B., mladší žiaci Spartak  Bánovce 

n/B., TJ Sokol Biskupice, TJ Družstevník Dolné 

Naštice, ŠM Dvorec a PFK–OV Horné Ozorov-

ce. Príďte povzbudiť svoje futbalové nádeje!                                                      

 Ján Lobotka, riaditeľ ZŠ Partizánska 

Jarné prázdniny 
na zimnom štadióne
Vzhľadom k tomu, že začínajú jarné prázd-

niny, predlžuje sa prevádzka na Zimnom 

štadióne v Bánovciach nad Bebravou až do 

11. marca. Otváracie hodiny pre verejnosť 

budú od 5. do 11. marca (pondelok – ne-

deľa) od 9.00 do 12.00 h, a popoludní od 

14.30 do 17.00 h.


